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Taustatiedot

Vastausaikaa oli 30.11.2020 asti. 
Palautetta pyydettiin kahdeksalla monivalintakysymyksellä ja yhdellä 
avoimella kysymyksellä. 
Vastaajia oli 200. 
Suurelta osin palaute on positiivista. 
Vastanneiden kesken arvottiin kymmenen 30 euron hierontalahjakorttia: 
Outi Niiranen, Suvi Kahelin, Jenny Puusa, Mari Hintsa, Hanna Bucht, Heidi Kalliomäki, Katja Poikolainen, 
Piia Manninen, Tiina Makkonen ja Kirsi-Marja Asikainen. 



Monivalintakysymykset

Kouluarvosanat 4-10
Tuo kouluarvosana-asia jäi mainitsematta ja siitä tulikin yksi palaute, 
että olisi voinut selventää arviointiasteikkoa (tämä oli puhtaasti 
Johannan moka)



OAJ JKL on onnistunut ottamaan Jyväskylässä esille epäkohtia 
kasvatuksessa ja koulutuksessa ja puuttumaan niihin sekä muuttamaan 
niitä. 7,78

OAJ JKL on pystynyt vaikuttamaan kasvatuksen ja koulutuksen 
resursointiin yhteydenpidollaan päättäjien suuntaan. 7,65



Luottamusmiehet ovat olleet aktiivisia ja ajan tasalla. 8,55 (2 EOS)

Olen saanut apua palkkaukseeni, työsuhteeseeni liittyviin ongelmiini tai 
vastauksia kysymyksiini. Minua on palveltu hyvin.  8,68 (45 vastasi, että 
ei tarvetta)

Oman päiväkotini/kouluni yhteysopettaja on ollut aktiivinen ja ajan 
tasalla. 8,92 (9 ei vastannut, koska oli yhteysope tai “ei koululla töissä”)



OAJ Jyväskylän tiedotteet ja viestit ovat tavoittaneet minut. 9,25

OAJ Jyväskylän omat jäsentiedotteet ovat olleet ymmärrettäviä ja 
ajankohtaisia. 9,09

OAJ Jyväskylän viestintäkanavat ovat minulle tuttuja (sähköposti, 
nettisivut, facebook, instagram) ja seuraan niitä säännöllisesti. 7,995



Vuoden 2020 arvosana on...

8,49 -> 8,5 eli hyvä!

Sitten avoimet.



Kritiikkiä, risuja, parannettavaa

- Viestit ja tieto eivät tavoita kaikkia 
- Kolme vastausta: ei tietoa toiminnasta / OAJ K-S ja OAJ JKL epäselvät 

roolit
- Toive suorasta sähköpostista jokaiselle jäsenelle (tätä on tullut muutakin 

kautta tänä vuonna)
- Työmme ei näy kentälle - tähän lupasin kirjeessä parannusta

- Vaikuttamistyö ja yhteydenpito päättäjiin pitäisi jotenkin mielenkiintoisella 
tavalla tuoda esille



Kiitokset

- Kesän ja syksyn kympin piristykset keräsivät suuren määrän 
kiitosta (29kpl) ja jatkoa tälle toivottiin - kirjeessä jo selitin, miksi ei.

- Hannulle henk.koht.kiitos
- Koulukierroksille edelleen jatkoa
- Uusien opejen info sai yhden maininnan
- Yleinen fiilis tuli, että meihin on helppo olla yhteydessä - jatketaan 

sillä linjalla! <3


